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 לתושבים שלום , 

חייבה לחדש את מסגרת  נציגות הישובים ולועדים המקומיים  ,לדחיית הבחירות לראשות המועצה

 לשם אישור החלטות, אישור מכרזים ואישור תקציבים.  ,הישיבות הסדורה

מיקדה כמובן את מירב תשומת הלב והתשומות    07/10 -לאחר ארועי ה 08/10 –היציאה למלחמה ב 

לנושא הבטחוני. אין בכוונתי להתייחס להתארגנות חוף חפר: ויתקין, בית חרות וחופית, אבל חייב  

לציין שחוף חפר הוא מהמאורגנים , המצויידים והמתורגלים ביותר במועצה ויתכן שבין המובילים גם  

ושבי חופית חלק נכבד ביותר  לת תודות לקבוצת מתנדבים מדהימה,  הכל  ביחס לשאר המועצות. 

תושבי חופית טובה ביחס לשאר  גם רמת המקלוט ושאר הפעילות הקשורה לבטחון   .בהתארגנות

 הישובים. 

מכאן לנושא המועצתי: בתחום המועצה נמצאים ישובי קו התפר, על מנת להמחיש, רחוב שדרות  

מטר מהחומה שנבנתה לא מכבר בלחץ ראשת   80בבת חפר נמצאים  ל השומרון ושדרות הגלי

בין הישובים יד התפר. וקחוקיים דרך ישובי בלתי  הבתקופת החדירה של המוני פועלים עוד המועצה 

חנה, בחן ובת חפר. מיד עם פרוץ המלחמה היה לחץ להשלים את החומה דרומה עד לכביש שמוביל  

  .אזור התעשיה על הגבול ממזרח. חומה זו מונעת ירי של נק"ל לתוך בתי הישוביםלמנתניה ועד 

השכונות הצפוניות של טול כרם המחוברות כבר לשכונת היוקרה    נמצאות ,מהצד השני מעבר לחומה

הקריאות "איטבח אל יהוד" ויריות הנק"ל נשמעות ערב ערב בבתי ישובי   .הדרומית של שווייקה

 התפר. 

כשטח   ,מטר, שהיה עד כה מעובד חקלאית100בעקבות המלחמה נקבע ע"י צ.ה.ל פרימטר של  

כל מי שחודר אליו. כמובן שהמסר הועבר לתושבים עם  ל ,האסור לכניסה עם הוראות פתיחה באש

ההגנה על המרחב הזה של ישובי קו  לצורך מסיק.   אפשרות לפניה מסודרת דרך המנהל האזרחי

  פרוסים לאורכו.צבא היחידות  .התפר היא באחריות הצבא שמפעיל תצפיתנים ורחפנים

צ.ה.ל שולט במרחב יהודה ושומרון עם עשרות גדודים  . צ.ה.ל רואה בקו התפר מרחב בעייתי ביותר 

קים  'חפ ב ונעזרים בעוד שבקו התפר בתוך שטחי המועצה הכוחות קטנים יותר ,ויחידות מיוחדות

וכמובן   שצויידו במערכת מצלמות מסכי שליטה והפעלה , של הישוביםהחמושים   האבטחה  וכוחות 

 נשקים אפודים קסדות ועו'ד.  כשלמועצה חלק נכבד ביותר במימון.   

בטיפול בנושא הבטחוני  7/10המעורבות האישית של ראשת המועצה גלית ושל סגנה חיזקי לפני ה

,ואוירה של שותפות עם כל גורמי הערכה  ,כמעט על בסיס יומי יצרה הכרות אישית 7/10ומה ה 

ב והמשטרה. הכירות אישית זו מקלה בהשגת  של מג"הפיקוד מהאלוף ומעטה ועם גורמי הפיקוד 

 שובים ולתושבים חיזוק והרגשת בטחון. י משאבים ובשיתוף מסגרות הביטחון בישובים. הדבר נותן ל

שובית ייגן יאושיה, אמץ, המעפיל בנויות על בסיס הגנה  , עולש,רותייםבאישובי הקו השני דוגמת 

ובקו השלישי )שכולל אותנו  י ויחידות "בני המקום" המגויסים.  הבעיה בקו השני"במסגרת יחידות צח

 שזו שמירה ישובית כשאין קשר מבצעי בניהם ומה במרחב שביו הישובים?  

החשש הזה  הביא את המועצה להחלטה לעמוד על כך שצה'ל ימשיך להיות האחראי על קו התפר  

 לכביש החוף.  ה, לחדר  ,חיץ ממשי / קו תפר חזק נותן בטחון לעמק כולו, לנתניהגם אחרי המלחמה. 

נושא הבטחון נידון במיטבחון המועצה פעמיים ביום ובכל יום יוצאת הערכת מצב לכל הישובים  

   ישובים!. 41. עם תשומת לב לבעיות והתושבים מלשכת המנכ'ל



מהמדינה נשקים ארוכים ואכן היינו המועצה    צהאשון למלחמה דרשה ראשת המוערכבר ביום ה

מיליון ש'ח מכספי המועצה הוקצו להצטידות     10הראשונה שיכלה לצייד את כיתות הכוננות בנשקים. 

כהזדהות קימנו את ישיבת ההנהלה  בהשתתפות כל שרשרת הפיקוד  כולל ציוד רפואי והכשרה. 

והגדלת מיליון   10הצבאי והמשטרתי במבני ציבורי בבת חפר. בישיבה זו גם אישרנו סכום של 

  %270 על מנת לזרז את מיגון גני הילדים ובתי הספר. ) לשם השוואה העיר נתניה עם  5התקציב ב 

 אלף תושבים הקצו סכום דומה(.  

מתנדבים המצוידת בשלוש עגלות   150במועצה הוקמה לפני שנתיים יחידת סער המבוססת על   

הסיור של "בני המקום" מסירת גם בשטחים ציבורים שמחוץ לישובים   חירום ומחסן ציוד תיקני. יחידת

   "בקדם."כמו: בית הספר המרפאה ושאר המתקנים 

מערכת החינוך קולטת את כל  איש.  2000כ :דהינוקלטו עשרות משפחות מפונים נישובי המועצה ב

 ובבית ספר ארעי  שהוקם לצורך זה. ילדי המפונים במסגרות החינוך בעמק. 

למרות גיוס לא מבוטל של בעלי תפקיד במועצה, המועצה עושה כל מאמץ להמשיך ולתפקד בכל 

מהקומפלימנטים שמקבלת מגופי הביטחון, ממשרד הפנים    ,אינה מתבסמת  השירותים שבאחריותה.

של חקלאי העמק לאחר שמאות  יש לזכור את המצב   המשרדים ואינה נחה על זרי דפנה. ושאר 

נדים נטשו. המועצה עסוקה בארגון ודחיפה להשגת פועלים לצד התארגנות מתנדבים  אפועלים תיל

שהלנתם מחיבת מיגון ותנאי אירוח. אני מוצא לנכון להאריך בנושא מאחר וכל תושב וכל ישוב רואה  

צוותי בטחון בנוסף   41ועדים,   41ישובים,   41רק את הסובב אותו בעוד שהמועצה מתנהלת מול 

 ליחידת הבטחון המועצתית שבפיקוד קב'ט המועצה.   

שינוי מוצלח בכך שהמכרזים    הניתן לדווח שראינו  את השנה כשנה בה היכיו'ר ועדת חופים  

להפעלת החופים בנעורים ומכמורת הפרידו בין שירותי ההצלה, לשירותי תיפעול החוף, ושירותי  

    .  בחופים  הניקיון בחופים הלא מוכרזים. הפעלת חוקי העזר, ואכיפתם כשבראש מניעת לינה

חופי העמק כולל חוף ינאי כמטרה.לשיפור  סיכמנו להמשיך באותה דרך וקבענו מדדים נוספים 

שבניהול הרט'ג זכו לציון  החופים הנקיים בביקורת משרד הפנים.יחד עם חופי עכו וחדרה. ציון זה  

 מלווה במענק כספי לא קטן. 

מו במוות.  צוותי ההצלה ומועדוני הגלישה זיהו אזרחים  יטביעות שהסתי אפס/0  ,בחופי עמק חפר

במצוקה בחופים המוסדרים ובחופים הפתוחים וחילוצם המהיר מנע אסון. בעמק פועלים שלושה  

חופים בעלי אופי שונה דבר שמאפשר לתושבים לבחור. ההצלחה מושכת כמובן אלפי משתמשים  

מהעמק ועלינו לא רק לארח אותם ) הרי אינם משתתפים בהוצאות( אלה גם לנסות  להרגילם   שאינם

למטרות שהצבנו לדוגמה:" לקחת איתם את הזבל והאריזות ולא   כולל להתנהג בהתאם לחוקי העזר

להשאירם   בחוף". אגף התפעול שמפעיל ומפקח על הזכינים ועל הניקיון סיים את ההתארגנות  

 הקבוע בחוק ,  

הכל על פי  " הערכות לאירועי חירום ים" הכוונה לאסון זיהום דלקים  שמנים וזפת ומפגעים נוספים. 

זו הייתה השקעה כספית גבוה מאוד לרכישת מכולות, עגלות ניגררות, ציוד מגן  בים.  יתקנים מחי

כולל השילוט להכוונה למילוט מאסון צונמי שעשוי ללוחמים בזיהום לצד ציוד וכלים תקניים יעודים. 

 להגיע בהמשך לרעידת אדמה.  

  מאחר ורק אני הצעתי את מועמדותי כנציג הישוב במועצה. למרות שפניתי למי מהצעירים להרתם 

עד   וולתפקיד, הרי שבבחירות הבאות כמועמד יחיד אני ממשיך בתפקיד, ואשתדל להיות  כח עזר ל

  הישוב לצד מחויבותי לשמש כדירקטור לכל מטלות המועצה במסגרת השילטון הדו רובדי.

 בכבוד רב 

 גדעון ברי 


